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Agenda punten: 

- Bespreking en advisering meerjarenplanning 

- Varia 

 

Bespreking en advisering meerjarenplanning 

 

De algemene delen en grote lijnen van de meerjarenplanning werden door schepen Gert 

Storms besproken in grote groep (alle adviesraden), nadien overliep Hilde Versmissen de, 

voor deze raden, belangrijke relevante delen in kleinere groep (enkel MR en LR). De 

bespreking gebeurde aan de hand van een powerpoint (zie bijlage bij mail). Na de 

bespreking volgde een adviesvraag. 

 

- Exploitatie milieu (bespreking adhv ppt, verduidelijkingen en vragen hieronder) 

o Lessen IOK: blijft hetzelfde, maar kwamen ruimschoots toe met het vorig 

budget. 

o Subsidie zwerfvuil: draait goed, vandaar besloten budget verhogen. Zowel 

milieuraad en landbouwraad vinden dit een goed initiatief.  

 Opmerking vanuit landbouwraad: deel tussen Turnhoutsebaan en 

Bleuken is problematisch qua zwerfvuil 

o Natuurwerk VZW wordt ingeschakeld voor het beheer van de openbare 

groendomeinen.  

 Vanuit milieuraad heerst er twijfel over de werking van het 

natuurbeheer door natuurwerk. Vooral de manier van snoeien zou iets 

beter kunnen. Hilde Versmissen verduidelijk dat Natuurwerk niet alle 

bomen in de gemeente snoeit én ze zijn ook pas recent actief. 

o Bos- en natuurbeheer: budget verhoogt door project aan de grote heide 

(vanaf februari in uitvoering).  

o PDPO/LEADER: verschillende projecten rond landbouw en 

samenwerkingsprojecten zoals het bruggetje over de Kalie 

o Subsidie voor bosgroep Kempen Noord is nieuw. Deze krijgen steeds minder 

middelen van ANB. Kwamen daarom bij de gemeente aankloppen voor 

subsidie. De gemeente heeft hier in het verleden goed mee samengewerkt. 

o Budget dierenwelzijn moeten optrekken vanwege de grote problematiek rond 

zwerfkatten… 

o Bodemonderzoek: OVAM mobiliseert om de openbare besturen zoveel 

mogelijk bodemonderzoeken te doen. Voor Kasterlee is dit enkel het 

schietterrein in Tielenheide. Het gaat hier om een historisch bodemonderzoek. 

 Vanuit de milieuraad wordt de vraag gesteld of er niet moet gekeken 

worden naar een stortplaats in Achterlee (vroeger van ijsboerke). Dit 

wordt namelijk ook gebruikt als speelplein. Hilde Versmissen is niet 

zeker of dit van de gemeente is. Wordt nagekeken.  

 



- Burgemeestersconvenant 

o Deel van de vernieuwing van vb. oudere daken, wordt toegeschreven aan 

Kempen 2030 (25%). Het ander deel hoort bij reguliere werken. 

o Deel van 200.000 euro voor uitvoering van het burgemeestersconvenant is 

reeds bestemd (zie ppt). Het overig deel is nog in te plannen/ te besteden. 

- Containerpark 

o Verstrenging wordt gevraagd aan de gemeenteraad. Dit voor het bedrijfsafval. 

Vb. Aannemer mag zijn puin niet naar het containerpark leveren. 

Uitzondering landbouwfolie (kan via containerparken). Wat met 

fytoproducten? Deze worden opgehaald via fytophar.  

- Dipla houtkanten 

o Project rond beheer van houtkanten ism regionaal landschap.  

- Niet in presentatie, maar wel besproken op vraag van leden 

o Beheer van openbaar groen, budget van 200.000 per jaar 

o In Geel zijn bouwwerken aan de gang om water af te voeren van de bouwput 

naar de Zeggeloop, niet de riool in. Milieuraad vraagt om hier ook meer 

rekening mee te houden. Er zijn hierover ook elders enkele projecten 

lopende. Gemeente heeft hier navraag over gedaan, maar deze resultaten 

laten op zich wachten.  

o Is er iets opgenomen voor verwijdering van asbestplaten? Gert Storms 

verduidelijkt dat er enkel budget voorzien is voor de opmaak van een asbest 

inventaris bij bestaande projecten, maar de gemeente gaat niet actief asbest 

verwijderen uit bestaande constructies. Vanuit de milieuraad én 

landbouwraad rijst de vraag om hier toch actief op in te zetten. De voor de 

gezondheid van de inwoners. Er wordt nadien gestemd en vastgesteld dat 

beide raden het hier unaniem over eens zijn.  

o Ruiming van grachten staat onder technische dienst. Regulier 55.000 en 

100.000 voor slibruimingen (incl. stalen). Bijna het gaat hier bijna enkel om 

baangrachten.  

o Bosbeheer (schepen Guns brengt enkele punten rond bosbeheer naar voren) 

 Gemeente kijkt naar gronden die geen ‘bestemming’ hebben. Kunnen 

deze aansluiten bij andere projecten? Kan de gemeente deze zelf of 

met andere partners verwerven? Momenteel zijn hier nog geen 

concrete gevallen gekend. 

 Trage wegen. Hoe gaan we hier mee om? Is hier al geen inventaris van 

gemaakt? Dit zou gedeeltelijk al wel gebeurd zijn. Werking via 

regionaal landschap is mogelijk. 

 Belangrijk rond bosbeheer gaat de communicatie zijn. Wat wordt er 

waar gecreëerd? Milieuraad vraagt of het mogelijk is om hier 

percentages van in beeld te brengen (t.o.v. het totaal boscomplex).  

o Moeten er niet meer middelen worden voorzien voor de bestrijding van de 

processierups? Er komt een proefproject/opvolgingstraject in enkele plaatsen. 

Bestrijding is niet altijd het beste medicijn. De opkomst van de processierups 

zal niet elk jaar even hoog zijn.  

 

Conclusie: 

- Beide raden vragen een actieve inzet van de gemeente in asbestverwijdering. 

- De rest van het MJP wordt unaniem goedgekeurd.  

 

Varia 

 

Volgende vergadering van de milieuraad wordt op 12 december gehouden. Start om 20uur 

in de polyvalente zaal. Jef Embrechts is verontschuldigd. 

 

De secretaris (LR)        De voorzitter (MR) 

Michiel Sels         Nick Adriaensen 

 

        


